
	

	

ÅRSBERETNING/AKTIVITETSRAPPORT 

Norges Ishockeyforbund Region Sørvest 2019-2020 

	

1-INNLEDNING	

Årets	sesong	har	nok	en	gang	vært	preget	av	stor	aktivitet,	denne	sesongen	riktignok	med	en	”brå”	
avslutning.	

Regionen	har	hatt	god	aktivitet,	spesielt	innenfor	adresserte	satsingsområder	som	har	vært	bla:		

- Å	tilby	gode	serieordninger/kamptilbud,		
- Sonesamlinger/spillerutvikling/kretslag	
- Trenerutvikling	og	opplæring	

	 	

Det	er	veldig	gledelig	å	se	at	det	er	levert	med	god	oppfølging	på	disse	områdene.	

Sesongen	fikk	en	spesiell	avslutning.	Som	en	konsekvens	av	Coronvirus	smitten	ble	all	aktivitet	i	
regionens	regi	avsluttet	pr.11.mars	med	umiddelbar	virkning.	Dette	skjedde	sammenfallende	med	at	
all	idretts	aktivitet	stoppet	og	haller	ble	stengt	i	tråd	med	myndigheters	og	særforbunds	
beslutninger.	Etter	stopp	av	all	aktivitet	har	regionens	arbeide	vært	preget	av	å	”se	an”	utviklingen	i	
samfunnet	ellers.	Regionen	følger	de	beslutninger,	råd	og	anbefalinger	som	fattes/gis	av	Norges	
Ishockeyforbund.	

	

Registrerte	klubber	i	NIHF	Region	Sørvest	pr	30/4-2020	er	(18	klubber):	

Kristiansand	Ishockeyklubb,	Skagerak	Ishockeyklubb,	Nærbø	Farmers,	Klepp	Bulldogs,	Forus	&	
Sandnes	Ravens,	Ishockeyklubben	Stavanger,	Stavanger	Ishockeyklubb,	Haugesund	Seagulls	,	Idda	
Ishockeyklubb,	Randesund	Hockey,	UiS	Hockey,	Straen	Admirals,	Bergen	Ishockeyklubb,	Bergen	
Kjelkehockey	Klubb,	Lyderhorn	Ishockeyklubb,	Åsane	Ishockeyklubb,	Sandnes	Ishockeyklubb	og	Sola	
Ishockeyklubb.			

Åsane	Ishockeyklubb	er	en	”re	start”	av	en	tradisjonsrik	klubb	i	Bergen,	mens	Sola-	og	Sandnes	
Ishockeyklubb	representerer	nyopprettede	idrettslag.	

	

Basert	på	siste	kjente	idrettsregistrering,	pr.31.12.2018,	har	regionen	3093	aktive	utøvere.	Dette	
innebærer	en	økning	på	98	sammenlignet	med	året	før.		



Det	er	potensiale	for	høyere	antall	utøvere	pr	isflate	også	i	vår	region,	og	ikke	minst	flere	aktive	
registrerte	medlemmer	i	ishockeyen.	I	vår	region,	som	i	de	fleste	andre	regionene,	er	der	et	stort	
antall	seniorspillere	som	ukentlig	trener,	men	som	ikke	registreres	som	aktive	utøvere.	
Forbundet/regionene	jobber	med	en	enklere	tilknyttingsform	(lisens)	for	å	få	disse	utøverne	med	på	
”telleverket”	for	norsk	ishockey.	

Regionen	viser	seg	tydelig	frem	med	tanke	på	spillerutvikling	og	har	vært	representert	med	spillere	
på	samtlige	landslag	i	årets	sesong.		

	

Vi	ser	fram	til	en	spennende	2020-2021	sesong	med	videreføring	av	flere	av	aktivitetene	som	er	
initiert,	og	forhåpentligvis	ytterligere	framgang	på	ungdomssiden	og	ikke	minst	videre	vekst	i	
medlemstallene	og	videreutvikling	av	klubbene.		

	

Viktige	fokusområder	er	fortsatt	å	videreutvikle	et	godt	serietilbud,	gode	spillerutviklings	
camps/regionlagssamlinger,	jentesatsningen,	fortsette	å	løfte	kompetanse	og	utdanning	på	
trenersiden	og	vi	må	alle	aktivt	jobbe	for	økt	dommerrekruttering	og	utviklingen	av	talentfulle	
dommere.	

Regionen	kommer	til	å	øke	fokus	på	anleggsutvikling	for	å	kunne	bidra	i	ulike	prosesser	i	hele	vårt	
geografiske	område.	Det	er	svært	viktig	at	regionen	sikrer	seg	kompetanse	på	dette	området	for	å	
kunne	være	en	positiv	bidragsyter.	På	samme	måte	er	det	regionens	intensjon	å	øke	fokus	på	
klubbutvikling.	I	løpet	av	kommende	sesong	har	regionen	ambisjon	om	å	gjennomføre	et	
utviklingsprosjekt	sammen	med	2	av	våre	medlemsklubber.	

	

Vi	er	positive	til	at	prosessen	med	å	omdanne	kretser	til	regioner	nå	har	falt	på	plass	og	deler	NIHF’s	
synspunkt	på	at	dette	er	den	riktige	og	fremtidsrettede	måten	å	organisere	norsk	ishockey	på	for	å	
møte	de	muligheter	og	utfordringer	vi	vil	få	i	fremtiden.	

	

2 -  REGIONLAG, SONESAMLING OG SPILLERUTVIKLING 2019/2020 

v/Tone Olsen – styremedlem med ansvar for  Sport  & Krets lag 

Det	er	en	«historisk»	sesong	vi	har	lagt	bak	oss.	Denne	sesongen	har	kretsene	Rogaland	og	Hordaland	
blitt	slått	sammen	til	Region	SørVest.		

Regionen	gjennomførte	sin	sjette	sesong	med	systematisk	satsing	på	samlinger	for	spillerutvikling	
som	tilslutt	ender	ut	med	regionslag	U15	gutter,	og	JU17	jenter.		

Regionslagssamlingene	er	en	viktig	del	av	spillerutviklingen	i	regionen,	og	for	å	forbedre	de	som	
ønsker	å	sikte	den	veien,	å	bli	kjent	med	hva	som	kreves	både	på	og	utenfor	isen.		

	

Målet	er	todelt:		

a) Å	gi	god	spillerutvikling,	veiledning	og	stimuli	underveis		
b) Naturlig	nok	å	bygge	regionslag	som	presterer	best	mulig	/	er	best	mulig	forberedt	til	å	

prestere	i	regions	mesterskapene	for	begge	kjønn.		
	

Samlingene	har	blitt	godt	mottatt	av	spillere	og	klubber.	I	regionslagssammenheng	er	det	følgende	
klubber	i	«regionen»	som	har	hatt	potensielle	spillere:	Kristiansand,	Nærbø,	Klepp,	Stavanger	
Hockey,	Haugesund,	Lyderhorn	og	Bergen	IK.		



	

Dessverre	så	fikk	vi	en	helt	spesiell	avslutning	på	årets	sesong.	All	hockey	aktivitet	ble	avlyst	i	starten	
av	mars	for	resten	av	sesongen	2019/20.	Ishallene	stengte	dørene.	Dette	grunnet	coronavirus	
utbruddet	som	Norge	opplevde.		

Utrolig	leit,	men	likt	for	alle.	Det	medførte	da	at	siste	oppsatte	samling	og	Regions	turnering	for	
begge	kjønn	ble	avlyst.		

Regionslagene	våre	har	da	gjennom	sesongen	har	følgende	gjennomførte	samlinger			

	

Gutter	05	

3	samlinger,	totalt	6	dager	

Hovedtrener:	Erik	Pettersen	

Ass.trener:	Stian	Høigård		

Keepertrener:	Ruben	Smith	

Denne	gruppen	var	inne	i	sitt	2.	år	i	regionen.	Det	har	underveis	i	sesongen	vært	åpne	samlinger.	
Deretter	har	man	hatt	1	lukket	hvor	spillere	er	blitt	valgt	ut	for	deltagelse.		

Gutter	06	

2	samlinger,	totalt	4	dager	

Hovedtrenere	Erik	Sivertsen	

Keepertrener:	Ole	Nilsen	

Det	har	vært	inne	mellom	35-40	gutter	på	samlingene.	Dette	årskullet	er	de	eldste	neste	sesong	og	
de	som	skal	ut	i	turnering	i	2021.	Det	vil	i	kommende	sesong	bli	avholdt	flere	åpne	samlinger,	før	man	
starter	utvelgelse	inn	mot	turneringen.		

	

JU17	(2003-2006)	

2	samlinger,	totalt	5	dager	

Hovedtrener:	Tomasz	Rostkowski	

	

I	sesongen	2019/20	har	vi	klart	å	avholde	2	samlinger,	Det	har	vært	både	åpne	og	lukkede	samlinger.	
Værdt	og	merke	seg	at	på	jentesiden	så	har	de	kun	inneværende	sesong	å	spille	seg	opp	til	deltagelse	
på	et	regionslag	som	deltar	i	regionslags	turneringen.	Men	så	har	til	gjengjeld	jentene	flere	sjanser	til	
å	få	bli	tatt	ut	og	kunne	delta	på	regionslag	i	forhold	til	guttene	som	kun	har	U15.	Dette	da	jentene	er	
sammensatt	av	3-4	års	trinn.		

		

Annen	aktivitet		

	

Mønstringssamling	for	jenter	født	2007	–	2002.		

Vi	har	avholdt	1	mønstringssamling	for	jenter	i	sesongen.	Veldig	godt	mottatt	av	jentene	i	
aldersgruppen.		

	



Keepersamling	

I	sesongen	2019/20	har	også	Regionen	avholdt	2	keepersamlinger.	Ruben	Smith	har	vært	
hovedtrener.	Dette	var	et	tilbud	som	ble	kjempe	godt	mottatt.	Tydelig	at	det	er	et	behov	for	egne	
keepersamlinger.	Så	det	vil	være	et	tilbud	vi	vil	opprettholde	i	kommende	sesong.		

	

3 –TRENERUTDANNING/KURS 

v/Hege	Are-Ekstrøm	–	styremedlem	med	ansvar	for	kurs	&	utdanning	

	

Trenerutvikling	er	et	av	fokusområdene	til	NIHF	Region	Sørvest.	Rekrutteringen	er	i	stadig	vekst,	og	vi	
ønsker	å	legge	til	rette	for	utdanning	og	utvikling	både	for	spillere	og	trenere.		
	
Forbundets	har	vedtatt	en	ny	trenerkursstige:		

• Introduksjonskurs:	for	skøyte	og	hockeyskole	
• Trener	1	–	del	1:	U8-U10	
• Trener	1	-	del	2:	U11-U13	
• Trener	2:	U14-U16	(arrangeres	nasjonalt)	
• Trener	3:	U16-senior	(arrangeres	nasjonalt)	

 
Det	vil	komme	anbefalinger	om	hvor	lenge	det	bør	gå	mellom	deltakelse	på	hvert	kurs.	
	
Målsettingen	til	Region	Sørvest	er	at	det	hvert	år	skal	gjennomføres	kurs	av	god	kvalitet.	Dette	er	et	
tilbud	til	alle	med	trenerfunksjon	i	regionens	medlemsklubber.		
	
Sesongen	2019/20	har	vi	gjennomført	følgende	kurs	etter	den	gamle	kursmodellen:	

• Hockeyskoletrenerkurs	i	Stavanger,	Haugesund	og	Bergen.		
• Introduksjonskurs	for	U8-U10	i	Stavanger	og	Haugesund.	
• Trener	1,	del	2	i	Bergen.	
• Samlet	har	97	personer	deltatt	på	de	ulike	kursene	regionen	har	arrangert	

	
Det	var	planlagt	å	arrangere	introduksjonskurs	og	trener	1	–	del	1	i	mai	2020	etter	den	nye	
trenerkursstigen	da	forbundet	trengte	tid	til	å	ha	opplæring	på	sine	instruktører.	Dette	ble	imidlertid	
avlyst	grunnet	korona-epidemien.	Regionen	vil	fortsette	arbeidet	med	å	kartlegge	hvem	som	bør	ha,	
og	ønsker	å	delta,	på	de	ulike	kursene.	Arbeidet	med	å	utvikle	et	2-årig	årshjul	over	ulike	kurstilbud	i	
regi	av	regionen	ble	satt	på	vent	p.g.a.	den	nye	kursstigen.	Dette	arbeidet	vil	bli	gjenopptatt	høsten	
2020.	Vi	håper	dette	vil	bli	et	positivt	virkemiddel	og	gjøre	planlegging	enklere	for	de	som	ønsker	å	
delta	på	de	ulike	kursene.	
	

4-SERIESPILL SESONGEN 2017/2018 
v/Jan	Arild	Sørbø	–	styremedlem	med	ansvar	for	serietilbud(serieavvikling.	

	

Seriespil l  sesongen 2019/2020 
Regionen	har	arrangert	3	Div.	Vest,	samt	SørVest	seriene	U15,	U13,	U12,	U11	samt	JU11-13	denne	
sesongen.	For	klassene	U8-U10	er	regionsserien	arrangert	som	kampdager	for	hele	regionen	denne	
sesongen.		



Totalt	ble	der	satt	opp	366	kamper	(309	forrige	sesong).	Av	disse	ble	47	rammet	av	nedstengning	av	
haller	den	12.	Mars	pga	Covid	19	Pandemien.	Gjennomførte	kamper	endte	på	319	kamper	på	hel	
bane,	8	kampdager	for	U10,	8	Kampdager	for	U8-U9	og	egen	jenteserien	JU8-JU10	bestående	av	6	
kampdager.	Kampdagene	består	av	turneringsspill	med	et	stort	antall	kamper.	Pandemien	satt	en	
stopper	for	2	kampdager	for	alle	aldersklasser.	

Jenteserie	for	U8-U10	ble	gjennomført	som	kampdager	for	femte	sesong.	Her	ble	det	gjennomført	6	
kampdager.	Det	var	8	(9)	lag	inn	i	serien	fra	3	(5)	klubber.	Det	er	bekymringsfullt	at	antall	klubber	på	
jentesiden	faller	–	dette	tyder	på	at	jentefokuset	er	lavere	i	mange	klubber	enn	det	har	vært	tidligere.	

Spillerutvikling	har	vært	hovedmål	i	serieoppsettet,	og	vi	har	for	første	gang	på	mange	år	nå	fått	til	
reine	årsklasser	i	U11,	U12	og	U13.	For	aldersklassen	U14	ble	vi	nødt	til	å	slå	sammen	U15/14	for	å	få	
inn	nok	spillere/lag.		

Regionen	har	hatt	en	seriekomite	bestående	av	2	personer	–	serieansvarlig	Jan	Arild	Sørbø	og	Kjetil	
Kaland.	Kjetil	Kaland	har	i	år	vært	den	utførende	i	oppsett	av	serier	i	TA.	Jan	Arild	Sørbø	har	tatt	alle	
påmeldinger,	klubb	kommunikasjon,	omberamminger,	disper	og	daglig	oppfølging	mot	klubber,	lag,	
forbund	og	oppsett	U8-10.		

Regionen	er	i	4.	år	på	å	benytte	TA	som	seriesystem	for	samtlige	serier.	Fordelen	av	å	være	på	
samme	plattform	som	forbund	er	betydelige,	det	gir	oss	store	fordeler	når	det	kommer	til	å	sette	
serier	og	finne	ledige	istider	i	alle	haller.		

Seriemøter 
Det	ble	avholdt	møte	med	klubbene	i	regionen	i	forbindelse	med	oppstart	av	sesongen.	Det	er	også	
gjennomført	oppfølgingsmøter	gjennom	sesongen.	

3 Div.  Vest 
Regionen	var	i	år	arrangør	av	3	Div.	Vest.	for	4.	sesong.	Serien	startet	med	5	lag	inn	i	seriespillet.	
Nærbø	valgte	å	trekke	laget	underveis	i	sesongen.	Dette	er	beklagelig	og	går	ut	over	alle	andre	lag	i	
seriespillet.	Pga	pandemiene	ble	de	siste	kampene	i	serien	ikke	spilt.	Forus/Sandnes	og	Kristiansand	
hadde	2	kamper	igjen	mellom	seg	som	ville	avgjort	hvem	som	ble	seriemester.	–	Seriemester	i	3.	div	
ble	derfor	ikke	kåret	i	denne	sesongen	

	

U15 
Regionen	har	arrangert	seriespill	i	U15	med	spillere	fra	2005	og	2006	–	4	deltagende	(5	lag	i	sist	
sesong).		Serien	var	gjennomført	med	12	oppsatte	kamper	pr.	lag.	Totalt	24	kamper	-3	kamper	ble	
ikke	spilt	pga	Korona	pandemi	og	brå	sesongslutt.	Serien	er	med	fulle	tabeller	og	statistikker.	Det	var	
opprinnelig		6	påmeldte	lag	i	klassen	hvilket	ville	gjort	serien	til	den	beste	på	mange	år.	2	lag	valgte	å	
trekke	seg	etter	at	serien	var	satt.	Dette	rammet	de	andre	lagene	i	serien	da	serien	krympet	fra	20	til	
12	seriekamper.	Når	trekning	av	lag	kommer	så	seint	er	det	vanskelig	å	kompensere	med	å	legge	til	
ekstra	serierunde	pga	istider.	

	

Serien	hadde	rekord	jevn	tabell	og	ville	blitt	avgjorde	i	siste	seriekamp,	pandemien	satte	en	stopper	
for	de	siste	seriekampene.	–	Seriemester	i	U15	Sørvest	ble	derfor	ikke	kåret	i	denne	sesongen	



	

	

U13 
Regionen	har	arrangert	seriespill	med	rein	U13	klasse	denne	sesongen,	med	spillere	fra	8	deltagende	
lag,	2	Jentelag	fra	Stavanger.	Serien	ble	på	22	kamper	pr.	lag.	Totalt	88	kamper	-8	kamper	ble	ikke	
spilt	pga	Korona	pandemi	og	brå	sesongslutt.	Etter	Norges	Ishockeyforbunds	regler	ble	det	ikke	
publisert	tabeller	og	resultater	i	serien.	Serien	var	lagt	opp	slik	at	alle	lag	ikke	møtte	alle	lag.	
Kristiansand	og	Bergen	møtte	ikke	hverandre	pga	lang	reisevei.	Serien	var	fordelt	slik	at	alle	lag	fikk	
tilnærmet	lik	reisebelastning.		

	

U12 
Regionen	har	arrangert	seriespill	i	U12	med	spillere	født	2008,	8	deltagende	lag.	Serien	ble	på	20	
kamper	pr.	lag.	Totalt	80	kamper	-	6	kamper	ble	ikke	spilt	pga	Korona	pandemi	og	brå	sesongslutt.	
Etter	Norges	Ishockeyforbunds	regler	ble	det	ikke	publisert	tabeller	og	resultater	i	serien.	Serien	var	
lagt	opp	slik	at	alle	lag	ikke	møtte	alle	lag.	Kristiansand	og	Bergen	møtte	ikke	hverandre	pga	lang	
reisevei.	Serien	var	fordelt	slik	at	alle	lag	fikk	tilnærmet	lik	reisebelastning.	

	

U11 
Regionen	har	arrangert	seriespill	i	U11	med	spillere	født	2009,	11	deltagende	lag	–	2	Jentelag	BIK	og	
Stavanger.	Serien	ble	på	20	kamper	pr.	lag.	Totalt	110	kamper	–	16	kamper	ble	ikke	spilt	pga	Korona	
pandemi	og	brå	sesongslutt.	Etter	Norges	Ishockeyforbunds	regler	ble	det	ikke	publisert	tabeller	og	
resultater	i	serien.	Serien	var	lagt	opp	slik	at	alle	lag	ikke	møtte	alle	lag.	Kristiansand	og	Bergen	møtte	
ikke	hverandre	pga	lang	reisevei,	men	vi	fikk	til	1	kamp	mellom	BIK	og	KIK	i	Stavanger.	Serien	var	
fordelt	slik	at	alle	lag	fikk	tilnærmet	lik	reisebelastning.		

JU11-13 
Regionen	har	arrangert	seriespill	i	JU11-13	med	jentespillere	2009-2007	på	vegne	av	Nihf	med	5	
deltagende	lag.	Serien	ble	på	12	kamper	pr.	lag.	Totalt	30	kamper	–	10	kamper	ble	ikke	spilt	pga	
Korona	pandemi	og	brå	sesongslutt.	Serien	var	satt	opp	som	3	kamphelger.	2	kamphelger	i	Stavanger	
ble	gjennomført	med	sosialt	arrangement	for	jentene	samtidig.	Sosialt	treff	og	pizza	den	ene	gangen	
og	Oilers	kamp	den	neste.	Siste	kamphelg	i	Kristiansand	ble	kansellert	pga	korona	pandemien.		

RM(Regionmesterskap) U14 
Det	ble	ikke	arrangert	KM	U14	denne	sesongen.	Pga	Korona	pandemi.	 	



Oppsummert 
Det	har	vært	et	år	med	stor	aktivitet,	alle	serier	har	gått	i	TA.	Mange	bruker	hockey	live	appen	og	
følger	sitt	lag.	Det	gjør	det	enkelt	å	få	ut	informasjon	når	kamper	må	omberammes.		

	

5- ANLEGSSTRATEGI og ANLEGGSUTVIKLING 

V/Bent	Johansen	–	styremedlem	med	ansvar	for	anleggsutvikling		

	

Anleggsutvalget	ble	etablert	i	2019	og	består	av	4+1	medlemmer.	Bent	Johansen	er	leder	av	utvalget	
sammen	med	Ørjan	Berntsen,	Svein	Ivar	Lillehaug	og	Rolf	Krystad.	I	tillegg	er	daglig	leder	i	Regionen	
med	i	utvalget.	Utvalget	har	i	perioden	hatt	2	samlinger,	en	i	Bergen	2019	og	en	på	Teams	2020.	

Utvalget	har	i	sesongen	2019/20	etablert	en	anleggsstrategi	for	Region	Sørvest.	Anleggsstrategien	
har	vært	forankret	gjennom	anleggsutvalget	og	den	ble	på	klubblederseminaret	i	vinter	presentert	
for	alle	klubbene	med	åpning	for	innspill.	Anleggsstrategi	har	også	blitt	presentert	for	
generalsekretær	Ottar	Eide.	

Anleggsstrategi	i	kortversjon:	den	prioriterer	områder	som	sporten	skal	spres	ut	ifra,	og	i	de	
områdene	må	det	bygges	ishaller.	Det	er	valgt	4	strategiske	byer	som	skal	danne	utgangspunkt	for	
områdene.	De	områdene	er	Bergen,	Haugesund,	Stavanger	og	Kristiansand.	Det	er	også	blitt	navngitt	
kommuner	rundt	disse	knutepunktene	som	vil	kunne	være	naturlige	steder	å	bygge	ishaller.	

Anlegg	strategien	definerer	ulike	halltyper	fra	enkle	haller	til	Arena.	Den	halltypen	som	Region	
Sørvest	ønsker	å	utrede	nærmere	er	klubbhall.	Klubbhall	er	en	enkel	ishall	som	skal	kunne	bygges	for	
en	rimelig	penge	men	samtidig	være	i	stand	til	å	huse	og	drifte	en	klubb.	Anleggsstrategien	har	
identifisert	21	steder	i	Region	Sørvest	hvor	det	er	potensiale	ut	fra	folketall	og	geografi	å	bygge	en	
klubbhall.	

For	å	kunne	tallfeste	både	bygge	kostnader	og	driftskostnader,	vil	anleggsutvalget	sette	ut	en	studie	
for	å	lage	en	veileder	som	skal	kunne	brukes	av	alle	som	vil	bygge	en	ishall	enten	av	en	kommune,	
private	eller	idrettslag.	Det	har	gjennom	sesongen	lyktes	å	få	til	et	spleiselag	mellom	klubber,	
Forbunden	og	Regionen	slik	at	vi	setter	i	gang	en	studie	nå	før	sommeren.	Korona	har	gjort	at	
oppstart	ikke	skjer	før	i	juni	2020	og	studien	er	planlagt	ferdigstilt	i	løpet	av	2020.	Studien	vil	kunne	
være	et	meget	viktig	bidrag	for	å	nå	målet	om	21	ishaller	skal	være	bygget	eller	påbegynt	i	Region	
Sørvest	innen	2025.	

	

6 – DOMMERUTVIKLING 

v/Anders Myhra Nordin  - styremedlem med ansvar for dommerutvikling. 

	

Regionen	har	i	år	hatt	Anders	Myhra	Nordin	som	dommeransvarlig.	

	

Antall	dommere	i	regionen	vår	har	i	år	igjen	hatt	en	positiv	økning	sammenlignet	med	året	før.	Det	er	
flere	som	begynner	å	dømme,	men	vi	ser	dessverre	at	flere	slutter	også.	Vi	har	fortsatt	en	del	
etterslep	på	høyere	nivåer,	selv	om	rekruteringen	er	stor	for	de	lavere	årsklassene.	Det	er	fortsatt	en	
positiv	bedring	i	alle	klubber	i	regionen	i	årets	sesong.	Det	er	fortsatt	mange	som	dømmer	mye	
kamper,	men	vi	har	i	årets	sesong	også	sett	en	konkurranse	om	å	få	de	beste	kampene,	noe	som	er	
sunt	for	alle	parter,	da	konkurranse	skaper	en	vinnerkultur.	

	



Jeg	skrev	i	fjor	om	enkelte	trenere	og	ledere	som	har	et	større	fokus	på	dommeren	enn	sine	egne	
spillere	i	kamper	på	lavere	nivåer.	Her	håpet	jeg	at	vi	skulle	se	en	bedring	i	årets	sesong.	Dessverre	er	
dette	ikke	bedret	seg	nevneverdig	og	vi	har	derfor	hatt	en	del	saker	som	ikke	har	vært	kjekke,	både	
for	meg	som	dommeransvarlig	og	for	de	dommerne	det	gjelder.	Dette	gjør	at	vi	mister	en	del	
dommere	i	lavere	klasser	og	kanskje	muligheter	for	dommere	som	kunne	ha	bidratt	videre.	Dette	
fokusområdet	kommer	til	å	fortsette	videre.	

	

Anders	Myhra	Nordin	har	også	i	år	hatt	ansvar	for	oppsettet	fra	U14	og	opp	til	og	med	2.divisjon.	
Dette	skaper	en	bedre	oversikt	over	tilgjengeligheten	til	de	forskjellige	dommerne	og	at	man	trenger	
mindre	revideringer	av	oppsett.	TA	har	fungert	utmerket	på	dommersiden.	

	

Regionens	representant	har	i	år	avholdt	et	regiondommerkurs	i	Stavanger.	Her	var	det	9	deltakere	
tilstede.	

	

7	-	MEDLEMSUTVIKLING/ANTALL	AKTIVE	

	

Når	det	gjelder	medlemsutvikling	i	regionen,	så	er	vi	selvsagt	avhengig	av	det	gode	arbeidet	som	
gjøres	ute	i	klubbene.	Det	er	viktig	å	holde	fokus	på	rekruttering,	og	ha	et	bevisst	forhold	til	antall	
aktive	utøvere,	fylle	hull	i	årsklassene	og	ikke	minst	registrere	alle	spillerne.	Det	er	i	klubbene	dette	
viktige	arbeidet	skjer,	men	regionen	ønsker	å	være	en	aktiv	medspiller.	Potensialet	er	stort	og	det	
finnes	vekstmuligheter	gjennom	godt	arbeid.		

Tallene	under	viser	aktive	medlemmer	i	de	ulike	kretsene	pr	31/12-2018	(siste	kjente	offisielle	tall),	
pr.31.12.2017	og	endring	fra	år	til	år.	(tallene	er	hentet	fra	samordnet	registrering).	

Der	er	forholdsvis	stort	”tids	slakk”	mellom	offisielt	registrerte	tall	og	dagens	status,	men	tabellen	gir	
likevel	en	god	indikasjon	på	utvikling	i	antall	aktive	i	de	tidligere	kretsene.	

Medlemmer	fordelt	på	krets:	 	 2018	 2017	 Endring		 2016	 	

• Akershus	 	 	 3394	 3342	 +52	 	 3617		 	
• Oslo	 	 	 	 1888	 1882	 +6	 	 2297		 	
• Østfold		 	 	 1229	 1816	 -587	 	 1321		 	
• Rogaland	 	 	 2527	 2439	 +88	 	 1937		 	
• Sør-Trøndelag	 	 	 1748	 1737	 +11	 	 1773	 	
• Hed/Opp	 	 	 2119	 1813	 +306	 	 1052		 	
• BTV	 	 	 	 900	 655	 +245	 	 534				 	
• Nord-Norge	 	 	 429	 710	 -281	 	 656				 	
• Hordaland	 	 	 566	 556	 +10	 	 458				 	

	

8	-	JENTEHOCKEY	

Veldig	gledelig	at	vi	også	denne	sesongen	fikk	avviklet	en	Jenteserie	for	JU11-JU13.	Det	er	viktig	å	
sette	fokus	på	hva	man	vil	oppnå,	og	at	det	jobbes	bevisst	på	hockeyskolene	slik	at	man	også	får	ut	
nok	jentespillere	til	lag.	Det	vokser	fram	større	og	større	jentemiljø	i	klubbene,	og	mye	godt	arbeid	
skjer,	men	vi	er	ikke	i	mål.	Det	er	positivt	og	viktig	å	ha	fokus	på	denne	siden	av	rekrutteringen	for	
sportens	videre	vekst.	Vi	er	fortsatt	den	største	regionen	i	landet	i	forhold	til	antall	jente	og	
kvinnespillere,	og	det	er	mange	flinke	jentespillere	som	går	foran	og	viser	vei.	Det	er	også	viktig	at	vi	
stiller	opp	med	jentelagene	våre,	der	det	er	jenteturneringer,	og	det	har	også	vært	et	godt	samarbeid	
mellom	klubbene	i	så	henseende.		

	



9	-	REKRUTTERING	

9-1	REKRUTTERING	–	HOCKEYSKOLENE		

Det	er	regionens	inntrykk	at	det	jobbes	hardt	og	målbevisst	på	dette	området,	men	det	er	mer	
potensiale	som	kan	tas	ut,	og	det	er	viktig	med	erfaringsoverføring	mellom	klubbene,	noe	som	
regionen	prøver	å	hjelpe	til	med.		

	

9-2	ISHOCKEY	FOR	UTØVERE	MED	SPESIELLE	BEHOV	

Ishockeyklubben	Stavanger	har	med	støtte	fra	Stavanger	Oilers	stor	suksess	og	meget	god	respons	
med		Superlaget,	som	er	ett	ishockeylag	for	utøvere	med	spesielle	behov.		

	

9-3	KJELKEHOCKEY	-	PARAHOCKEY			

Det	er	2	kjelkehockey	miljøer	i	regionen	–	i	Bergen	og	på	Nærbø.	

Bergen	Kjelkehockey	Klubb,	Rams,	har	faste	ukentlige	treninger,	arrangerer	samlinger	og	har	
deltakere	på	landslagsnivå.	

Det	har	tidligere	pågått	en	del	arbeid	for	ytterligere	styrking	av	kjelkehockey	og	for	å	etablere	
ytterligere	et	miljø/lag	i	Stavanger.	Så	langt	har	det	vist	seg	å	være	utfordrende	å	få	tak	i	nye	aktive	
utøvere.	

9-4	HOCKEY	FOR	”MOM’S”		

Flere	klubber	i	vår	region	har	et	tilbud	for	”hockeymom’s”.	Dette	er	riktignok	ikke	et	rekrutterings	
tilbud	men	like	fullt	et	viktig	sosialt	tilbud	for	ivrige	hockey	mødre	som	selv	ønsker	å	få	ta	del	i	
sporten	vår.	Flere	av	disse	som	deltar	på	dette	tilbudet	er	mødre	som	i	tillegg	er	involverte	i	klubbene	
sine	som	frivillige/tillitsvalgte.	

9-5	HOCKEYSKOLEN	FOR	UNGDOM	

Ishockeyklubben	Stavanger	tilbyr	hockeyskole	for	ungdom.	Hockeyskolen	for	ungdom	er	for	de	som	
har	lyst	til	å	lære	å	spille	ishockey	selv	om	de	av	aldersmessige	årsaker	ikke	passer	inn	i	verken	
hockeyskolen	for	barn	eller	for	voksne.	Målgruppen	er	barn	og	unge	+/-	11-16	år.	Tilbudet	har	vist	
seg	å	være	attraktivt	for	denne	nye	målgruppen.	

		

9-6	SKØYTEOPPLÆRING	FOR	VOKSNE	

Ishockeyklubben	Stavanger	har	fortsatt	stor	suksess	og	veldig	bra	oppmøte	og	tilsig	av	nye	ressurser	
inn	til	ishockeyen	gjennom	prosjektet	skøyteskole	for	voksne.		

	

10	-	NYE	KLUBBER	

Regionen	har	i	løpet	av	sesongen	2019-2021	fått	3	nye	klubber:	

Åsane	Ishockeyklubb	er	en	”re	start”	av	en	tradisjonsrik	klubb	i	Bergen,	mens	Sola-	og	Sandnes	
Ishockeyklubb	representerer	nyopprettede	idrettslag.	

	

11	-	ANLEGG/ISHALLER	

Anleggssiden	er	viktig	for	regionen,	dette	går	i	to	dimensjoner,	bruk	og	utnyttelse	av	eksisterende	
anlegg,	samt	bygging	av	nye	anlegg.		



11-1	BRUK:		

Når	det	gjelder	bruk	av	eksisterende	anlegg,	så	er	det	fortsatt	kommuner	som	velger/må	å	ha	flotte	
aktivitetsanlegg	lukket	i	perioder	som	defineres	som	den	aktive	delen	av	sesongen,	og	”glemmer”	
den	utviklingen	som	har	vært	i	all	idrett	i	forhold	til	treningsmengde	og	aktivitet.	Det	er	viktig	at	det	
tilstrebes	is	i	hvert	fall	fra	start	av	August	til	ut	April,	for	å	kunne	tilby	gode	treningsvilkår.		

Ideelt	skulle	åpningstidene	i	alle	anlegg	i	regionen	ha	fulgt	skoleåret.	Regionen	har	forståelse	for	at	
dette	representerer	en	”økonomisk	utfordring”	for	kommunene	–	likevel	er	det	en	målsetting	å	
arbeide	for	at	sportens	ønske/behov	innfris.		

11-2	NYE	ANLEGG:		

Regionen	jobber	for	utbredelse	av	sporten,	og	man	ser	i	tilfellene	med	Haugesund	og	Kristiansand	
som	raskt	har	vokst	til	forholdsvis	store	klubber,	at	nye	anlegg	stimulerer	til	god	aktivitet	og	god	
rekruttering.	Så	en	fortetning	av	anlegg	vil	også	hjelpe	på	for	eksisterende	klubber,	og	kamptilbud,	og	
ikke	minst	aktivisering	av	flere	barn	og	unge.		

11-3	POTENSIELLE	ISHALLPROSJEKTER	

Det	er	for	øyeblikket	ingen	nye	haller	under	bygging	i	regionen	i	Rogaland	eller	i	Agder.	Ny	
flerbrukshall	inklusive	full	størrelse	ishall	er	derimot	under	bygging	i	Åsane	ved	Bergen.	Den	
planlegges	ferdigstilt	i	januar	2021.	

Det	området	hvor	der	sannsynligvis	er	størst	potensiale	for	en	ny	hall	i	vår	region	er	på	Sandnes.	Der	
har	politikerne	som	sitter	i	posisjon	utrykt	at	de	ønsker	å	bygge	ishall.	Regionen/NIHF	har	vært	i	flere	
møter	med	Sandnes	kommune	for	å	bistå	i	prosessen	med	tanke	på	å	beslutte	hvilken	type	ishall	de	
skal	bygge.	

	

12	-	ANNET	

12-1	SAMARBEID	MED	ANDRE	REGIONER	OG	FORBUND		

Regionen	har	godt	samarbeid	og	god	dialog	med	forbundet	og	de	andre	regionene	Vi	ser	fram	til	
ytterligere	samarbeid	og	støtte	gjennom	fokusområder	som	spillerutvikling,	dommerutvikling,	
trenerutdannelse,	klubbutvikling,	og	anleggsutvikling.	

Siden	oppstart/etablering	av	ny	region	struktur	innen	Norsk	ishockey	har	der	vært	avholdt	flere	
regionledermøter	sammen	med	forbundet.	Det	oppleves	som	det	er	en	relativt	ulik	struktur	på	
regionene	basert	på	historie	og	oppgaver	som	tidligere	har	blitt	utført	av	de	respektive	kretsene.	

Regionene,	i	samarbeide	med	forbundet,	har	initiert	et	arbeide	for	å	se	på	om	det	er	hensiktsmessig	
og	mulig	å	etablere	en	felles	fremtidig	struktur	på:	

1) Harmonisering	av	utgifter	for	klubbene	i	alle	regioner	(klubbavgifter	og	lagavgifter)	
2) En	gradvis	oppbygging	av	administrativt	personnel	i	regionene.	Dette	punktet	vil	kreve	en	

”løsning”	på	fremtidig	finansiering	av	regionenes	drift.		
	

Ovennevnte	punkter	er	spilt	inn	som	regionenes	felles	innspill	til	området	”organisasjons	utvikling”	i	
ny	Strategisk	Plan	for	Norsk	ishockey	–	2020-2025.	

	

12-2	MASKOT	FOR	OILERS	

	Alle	klubbene	i	regionen	har	fått	tilbud	om	å	stille	som	maskot,	på	kampene	til	Oilers.	Dette	er	et	
veldig	godt	likt	tiltak	som	vi	håper	vi	får	fortsette	med.	

	



13	-	KOMMENDE	SESONG	

Ny	regionstruktur	er	i	ferd	med	å	falle	på	plass	operativt	innen	norsk	ishockey.	Hovedmålsettingen	
har	vært	å	etablere	færre	(enn	antallet	kretser	tidligere)	men	mer	robuste	region	med	felles	ansvar	
og	oppgaver.	

Regionen	er	til	for	klubbene	og	hovedfokuset	er	å	legge	til	rette	for	utvikling,	kamper	og	
kompetanseøkning,	samt	se	på	oppgaver	som	løses	best	felles	enn	at	hver	enkelt	klubb	gjør	det	på	
egenhånd.	God	og	tett	dialog	med	klubbene	er	viktig	innenfor	de	ulike	områdene.		

Vi	skal	videreutvikle	og	fortsette	å	styrke	arbeidet	rundt	spillerutvikling	og	sonesamlingene,	vi	skal	
jobbe	videre	med	å	styrke	seriesystemet,	og	SørVestlandsserien.	Vi	vil	fortsette	å	legge	til	rette	for	
kompetanseløft	blant	trenerne	og	dommerne,	samt	ytterligere	styrke	dommerrekrutteringen	og	
dommerutviklingen.		

Rekruttering	vil	fortsatt	ha	høy	fokus	da	det	er	viktig	også	for	å	oppnå	målene	i	eldre	alderstrinn.	Det	
er	potensiale	for	videre	økning	i	antall	aktive	utøvere,	både	gjennom	nyrekruttering,	og	ved	å	holde	
på	enda	flere	av	de	eksisterende	utøverne.	Det	skal	også	legges	ytterligere	til	rette	for	at	
regionslagene	våre	kan	prestere	best	mulig.		

Budsjettet	som	forelegges	tinget	for	godkjenning	innebærer	planer	om	en	økt	satsning	på	spesielt	2	
områder:	

- Annleggsutvikling	
- Klubbutvikling	

	

Begge	områder	er	definert	som	viktige	”satsningsområder”	og	avgjørende	for	sportens	utvikling	i	
regionen.		Konsekvensen	av	økt	satsning	på	disse	områder	innebærer	en	ytterligere	økning	i	
administrativ	kapasitet	i	regionen.	Regionen	budsjetterer	med	administrativt	personell	tilsvarende	en	
50%’s	stilling.	

	

Kommende	sesong	-	fokusområder:		

• Videreføre	strukturen	rundt:		
- Regionsamlinger/sonesamlinger	inklusive	keepersamlinger	
- Ferdighets	kurs	(	for	eksempel	oppstart	igjen	av	skøytekurs)	

	
• Trener	utdanning	og	videre	kompetanseheving	(ihht	ny	trener	stige)	

o Hockeyskoletrener	kurs	
o Introkurs	&	Trener	I	kurs	
o Målvaktstrener	I	kurs	

	
• Seriespillet	

o Tilby	godt	seriespill	og	kamptilbud	for	alle	–	U8-U15	
o Minst	mulig	dispensasjoner,	men	folk	skal	få	et	spilletilbud	
o Videreutvikle	seriespill	for	jenter	
o Etablere	struktur	for	seriemøter	med	klubber/lagledere	
o Fortsette	å	administrere	3.	Div	avdeling	Vest	

	
• Dommerutvikling	

o Rekruttering	&	videreutvikling	
o Deltakelse	på	forbundets	Elite	camps	
o Rekruttering	av	kvinnelige	dommere	må	på	dagsorden	

	
• Strategi	og	regionsutvikling	

o Fastlegge	formelle	strategiplaner	&	handlingsplaner	for	Region	Sørvest	
o God	dialog	med	klubbene	



o Oppstart	av	klubbutviklings	prosjekt	
o Utarbeidelse	av	”veileder”	for	realisering	og	bygging/drift	av	”klubbhall”.	
o Oppbygging	av	administrasjon	og	utvalgsarbeide	
	

• Klubbene	
o Klubbleder/sportslig	leder	møte	
o Klubbutvikling	
o Rekruttering	
o Seriemøter	med	mer	
	

• Rekruttering	
	

o Økning	i	deltagelse	på	samtlige	hockeyskoler	i	regionen	og	vurdere	eventuelle	felles	
tiltak	

	


